
SPRAWOZDANIE Z PRACY BURMISTRZA
w okresie między sesjami Rady Miejskiej we Fromborku

od 31 grudnia 2009 do 28 stycznia 2010 r.

Panie Przewodniczący Rady Miejskiej!
Panie i Panowie Radni!
Panie i Panowie Sołtysi!

Szanowni Państwo!

W okresie sprawozdawczym pomiędzy sesjami Rady tj. od 31 grudnia 2009 r. do 28 stycznia
2010 r. wprowadzonych zostało 8 zarządzeń w następujących sprawach:
1 - nr 64/09 z dnia 31.12.2009 r. w sprawie zmian w budżecie na 2009 r.,
2 - nr 1/10 z dnia 04.01.2010 r. w sprawie nadania Regulaminu organizacyjnego Urzędu Miasta
i Gminy we Fromborku,
3 - nr 2/10 z dnia 06.01.2010 r. w sprawie ustalenia odpłatności za usługi opiekuńcze w 2010 r.
w Miejsko - Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej we Fromborku,
4 - nr 3/10 z dnia 11.01.2010 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego,
5 - nr 4/10 z dnia 11.01.2010 r. w sprawie realizacji zadań obronnych w 2010 r. na terenie Miasta
i Gminy Frombork,
6 - nr 5/10 z dnia 11.01.2010 r. w sprawie realizacji zadań z zakresu zarządzania kryzysowego
i obrony cywilnej w 2010 r. na terenie Miasta i Gminy Frombork,
7 - nr 6/10 z dnia 11.01.2010 r. w sprawie ustalenia planu finansowego na realizację zadań z zakresu
administracji rządowej i innych zadań zleconych gminie odrębnymi ustawami na 2010 rok,
8 - nr 7/10 z dnia 15.01.2010 r. w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań
własnych Gminy Frombork w 2010 r.

W tym czasie podpisałam trzy umowy notarialne. W tym dwie na sprzedaż na rzecz najemców
Pani Elżbiety Krajnik i Pani Barbary Kalinowskiej lokali mieszkalnych nr 3 i 5 położonych w budynku
nr 4 we Fromborku na Osiedlu Słonecznym oraz jedną umowę notarialną na oddanie w nieodpłatne
użytkowanie dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Przychodni Rejonowej we
Fromborku lokalu użytkowego położonego w budynku na działce nr 141/2 obręb nr 6 Frombork przy
ul. Młynarskiej.

W styczniu brałam udział: 10 stycznia w Finale - już 18 - Wielkiej Orkiestry Świątecznej
Pomocy we Fromborku. Zebraliśmy w mieście i gminie Frombork 8.034, 98 złotych, więcej niż
w roku ubiegłym. Przeliczając na głowę mieszkańca statystycznie każdy przekazał 2,11 złotych. Po raz
kolejny mieszkańcy miasta i gminy Frombork przepięknie zagrali w Orkiestrze w tym roku na rzecz
dzieci z chorobami onkologicznymi.

Wielkie podziękowania należą się organizatorom, prowadzącym Finał - Pani Krystynie
Sieniawskiej i Panu Henrykowi Horbaczowi, sponsorom, a przede wszystkim wolontariuszom.

16 stycznia na zaproszenie Marszałka Województwa Warmińsko - Mazurskiego wzięłam
udział w Koncercie Noworocznym, który odbył się w Teatrze im. Aleksandra Sewruka w Elblągu.

18 stycznia wspólnie z Panem Tadeuszem Fredem, radnym, uczestniczyliśmy w Walnym
Zgromadzeniu Związku Zlewni Jeziora Drużno i Zalewu Wiślanego w Elblągu.

19 stycznia w Olsztynie wraz z Panią Ewą Rymarską - Skarbnikiem Gminy - w Urzędzie
Marszałkowskim Województwa Warmińsko - Mazurskiego podpisałyśmy umowę o przyznanie
pomocy na zadanie „Rozbudowa stacji uzdatniania wody z rurociągami doprowadzającymi
we Fromborku oraz budowa kanalizacji sanitarnej i tłocznej z pompowniami Narusa - Frombork”.

Otrzymamy 75 % dofinansowania na to zadanie w kwocie 2 mln 376 tysięcy 987 złotych
w ramach działania: „Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej objętego PROW
(Program Rozwoju Obszarów Wiejskich) na lata 2007 - 2013. Całość inwestycji to 3.878.196,18 zł.
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Nasze kilkuletnie starania zostały uwieńczone sukcesem. Rozpoczynamy I etap budowy
kanalizacji na terenie gminy Frombork. Stacja uzdatniania wody to również bardzo ważne zadanie, po
realizacji którego jakość wody spełni wymogi norm unijnych i tym samym nie będzie nam groziło
wyłączenie naszych wodociągów przez SANEPID.

20 stycznia przewodniczyłam obradom Kapituły II edycji Wiktorii fromborskich, które
wyłoniły laureatów III edycji Wiktorii 2010 za rok 2009. Uroczystość wręczenia odbędzie się
13 lutego (sobota) w Restauracji „Pod Wzgórzem”.

Laureatami w poszczególnych kategoriach zostali:
1. w kategorii OCHRONA ZABYTKÓW: Pani Jadwiga Semków
2. w kategorii KULTURA: Pan Edmund Kurowski
3. w kategorii SPORT I REKREACJA:

Pan Tomasz Rebell
oraz tandem: Panowie Krzysztof Hołubowski i Marek Szpakowski

4. w kategoriiOŚWIATA I WYCHOWANIE: Pan Zbigniew Wiernasz
5. w kategorii PRZEDSIĘBIORCZOŚĆ: Pani Jolanta Ciach
6. w kategorii MENADŻER: Pan Piotr Kasza
7. w kategorii ROLNICTWO I LEŚNICTWO: Pan Jan Uhryn
8. w kategorii BEZPIECZEŃSTWO: Pan Józef Magdziarczyk
9. w kategorii ORGANIZACJE POZARZĄDOWE:

Fundacja im. Mikołaja Kopernika
10. w kategorii MIESZKAŃCY DLA SIEBIE I INNYCH:

1. indywidualnie Pani Krystyna Sieniawska
2. zbiorowo Sołectwo Narusa

11. w kategorii specjalnej PRZYJACIEL FROMBORKA - 8 Wiktorii na 700-lecie:
1. Pan Marian Podziewski - Wojewoda Warmińsko - Mazurski
2. Pan Jacek Protas - Marszałek Województwa Warmińsko - Mazurskiego
3. Pan Jerzy Sikorski - historyk
4. Pan Leszek Dziąg - Starosta Braniewski
5. Pan Władysław Szczepanowicz - Komendant Powiatowy PSP
6. Pan Andrzej Janowski - Stocznia Jachtowa Janmor w Głownie
7. Marian Drabiński - Tartak Chruściel
i zbiorowo
8. 9 Brygada Kawalerii Pancernej w Braniewie

23 stycznia wzięłam udział w spotkaniu karnawałowym zorganizowanym w ramach projektu
„Wieś aktywna w każdym CAL-u - partnerstwo na rzecz aktywnej integracji mieszkańców Gminy
Frombork” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Spotkanie zorganizowali mieszkańcy Sołectwa Narusa,
uczestniczący w tym projekcie. Przypomnę, że projekt ten realizowany jest przez Elbląskie
Stowarzyszenie  Wspierania Inicjatyw Pozarządowych w Elblągu (partner wiodący) i Gminę
Frombork (partner), zaś beneficjentami są Sołectwa Narusa, Jędrychowo i Wielkie Wierzno oraz
Frombork.

Serdecznie gratuluję liderkom z Narusy. Spotkanie w każdym CAL-u było udane, mimo chłodu
zimowego, wszyscy bawili się znakomicie.

26 stycznia w Urzędzie Miejskim w Braniewie odbyło się Walne Zgromadzenie Komunalnego
Związku Gmin Nadzalewowych. Druga część posiedzenia odbyła się wspólnie z przedstawicielami
związku okręgów nadzalewowych Obwodu Kaliningradzkiego. Najważniejszym tematem było
omówienie wspólnych działań na rzecz aktywizacji gospodarczej i turystycznej na bazie wód Zalewu
Wiślanego, przygotowania do realizacji Międzynarodowych Dni Zalewu Wiślanego, tworzenia
warunków do wprowadzenia małego ruchu przygranicznego oraz warunków swobodnej żeglugi na
Zalewie Wiślanym i Kaliningradzkim.
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Oczywiście, my jako przedstawiciele obu związków po obu stronach granicy, nie jesteśmy
organem decyzyjnym, ale możemy tworzyć dobry klimat do rozmów na wyższych szczeblach tak, aby
Kraina Zalewu Wiślanego stała się ważnym ogniwem w rozwoju turystyki.

Burmistrz Miasta i Gminy
    Krystyna Lewańska

 Frombork, 28 stycznia 2010 r.


